
Valberedningens nomineringar 
Vårstämma 2025 

 
 
 
 

Valbilaga KarlEkons Vårstämma 2025  
     

    
   

 
Styrelseposter  

Vice Ordförande.....................................................................................................................................2 
Skattmästare...........................................................................................................................................3 
Ordförande för Näringslivsutskottet....................................................................................................4 
Ordförande för Studiesociala utskottet................................................................................................5 
Vice Ordförande för Marknadsföringsutskottet.................................................................................6 
Vice Ordförande för föreningens lokal och dess verksamhet (C.A.P.S)............................................8 
Valberedning...........................................................................................................................................9 
 
 
     
    
   

 

1 



Valberedningens nomineringar 
Vårstämma 2025 

Vice Ordförande 
Inga inkomna ansökningar  

 
 
Valberedningens nominering till posten Vice Ordförande: 

 
 
 
 
 

 

2 



Valberedningens nomineringar 
Vårstämma 2025 

Skattmästare 
Yasmin Ali 
 
Hej! 
Mitt namn är Yasmin och jag söker posten som skattmästare, då jag vill engagera mig mer i 
föreningen. Jag är för närvarande inne på min sjätte termin och har redan klart för mig att jag 
efter examen vill arbeta som redovisningsekonom. Jag ser därför rollen som skattmästare som 
ett utmärkt tillfälle att både utveckla mina färdigheter inför framtiden och samtidigt vara en 
aktiv del av denna fantastiska förening. 
 
Jag har tidigare erfarenhet av att vara styrelseledamot och har därigenom fått en god inblick i 
vad som krävs och förväntas av mig. Vidare har jag erfarenhet av att vara ekonomiansvarig. 
För närvarande är jag ekonomiansvarig för Clear River Racing, ett Formula Student-lag vid 
Karlstads universitet. Min roll innebär att vara inköpsansvarig för projektet, hantera fakturor, 
upprätta kostnadsrapporter i form av resultaträkningar och genomföra kostnadskalkyler för 
produktionen av vår formulabil. Denna erfarenhet har gjort mig mer strukturerad och 
ordningsam, och jag har blivit noggrannare i mitt arbete. Jag har också utvecklat förmågan att 
effektivt allokera min tid för att säkerställa att alla uppgifter hanteras på ett korrekt och 
effektivt sätt. 
 
Dessa egenskaper ser jag som värdefulla för rollen som skattmästare. Som person är jag lugn 
och trivs med att samarbeta med andra. Jag är också strukturerad, ordningsam och gillar att 
utmana mig själv och engagera mig.  
 
Jag ser fram emot möjligheten att träffas och diskutera hur jag kan bidra till föreningen och 
rollen. Jag hoppas vi får chansen att lära känna varandra bättre. 
 
Med vänlig hälsning, 
Yasmin Ali  
 
 
 
Valberedningens nominering till posten Skattmästare: 
Valberedningen väljer att nominera Yasmin Ali till posten Skattmästare. Yasmin har gedigen 
erfarenhet av att hantera ekonomi genom sitt arbete i flera projekt, där hon har upprättat 
budgetar, sammanställt årsbokslut och hanterat bokföringsprogram. Hennes tidigare 
erfarenheter har gett henne en djup förståelse för ekonomisk administration och ansvarsfull 
hantering av föreningens resurser. Utöver sin ekonomiska kompetens uppfattas Yasmin som 
en strukturerad och noggrann person som planerar sitt arbete väl och ser till att deadlines 
hålls. Hon har visat prov på stor ansvarskänsla och ett öga för detaljer, vilket är avgörande för 
rollen som skattmästare. 
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Ordförande för Näringslivsutskottet 
Lazar Jovanovic 
 
Jag söker rollen som Ordförande för Näringsliv i Karlekon eftersom jag brinner för att skapa 
starka relationer mellan studenter och näringslivet. Jag ser en stor potential i att utveckla och 
stärka befintliga samarbeten med företag samtidigt som jag vill etablera nya kontakter som 
kommer gynna både Karlekon och medlemmarna.  
 
Min vision är att skapa fler möjligheter för våra medlemmar att knyta värdefulla kontakter 
med näringslivet. Genom att anordna inspirerande och relevanta event vill jag ge studenterna 
en plattform där de kan nätverka och få en bättre inblick i företagsvärlden. Jag ser det som en 
chans att inte bara stärka relationerna med befintliga samarbetspartners, utan också att 
attrahera nya företag som kan bidra till föreningens utveckling. 
 
Samtidigt vill jag utveckla Finansutskottet genom att introducera nya roller och arbetssätt 
som kan engagera fler studenter. Genom en tydligare struktur och mer inspirerande uppgifter 
vill jag skapa ett utskott där medlemmarna får praktisk erfarenhet och en bättre förståelse för 
finans och näringsliv. Målet är att fler ska känna sig delaktiga och motiverade att bidra till 
föreningens framgång. 
 
 
 
Valberedningens nominering till posten Ordförande för 
Näringslivsutskottet: 

Valberedningen väljer att nominera Lazar Jovanovic till posten Ordförande för 
Näringslivsutskottet. Valberedningen har uppfattat Lazar som en analytisk och strategisk 
person med en stark förmåga att identifiera nya möjligheter för föreningens utveckling. Hans 
engagemang och nytänkande idéer gör honom väl lämpad att stärka kontakten mellan 
föreningen och näringslivet. Lazar har visat driv och initiativförmåga, i sitt arbete i 
Finansutskottet och hans ambition att utveckla utskottets eller gruppens arbete som vi tror 
kommer att bidra till fler värdefulla samarbeten och möjligheter för föreningens medlemmar. 
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Valberedningens nomineringar 
Vårstämma 2025 

Ordförande för Studiesociala utskottet 
Kalle Henriksson 
 
Jag söker rollen som Sexmästare eftersom jag är övertygad om att jag skulle ha en god 
inverkan på Karlekon och sexets verksamhet. Har suttit i sexet ett tag nu och finner stor 
glädje i att planera och arrangera sittningar och aktiviteter för alla i Karlekon. Jag tror även 
att jag är duktig på att föra projekt framåt samt komma med nya kreativa idéer som gör 
studentlivet nyanserat och allmänt askul. Som pluss i kanten är jag en jävel på att skapa 
koreografer och låttexter till diverse spex.   
 
 
Valberedningens nominering till posten Ordförande för Studiesociala utskottet: 
Valberedningen väljer att nominera Kalle Henriksson till posten Ordförande för Studiesociala 
utskottet. Kalle har genom sitt engagemang i det studiesociala utskottet visat en stark passion 
för att planera och arrangera sittningar samt aktiviteter som bidrar till en levande och 
inkluderande gemenskap. Med erfarenhet från sitt arbete i utskottet har Kalle utvecklat en 
god organisatorisk förmåga och en förmåga att driva projekt framåt. Hans kreativa sinne och 
initiativrikedom gör att han kontinuerligt kommer med nya idéer som berikar studentlivet och 
skapar minnesvärda upplevelser för medlemmarna. 
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Valberedningens nomineringar 
Vårstämma 2025 

Vice Ordförande för Marknadsföringsutskottet 
Sofie Söderholm 
 
Jag vill söka till vice ordförande för marknadsföringen då jag tycker att marknadsföring och 
kommunikation är väldigt roligt. Jag ser möjligheter att utveckla KarlEkons marknadsföring 
ännu mer. Jag sitter just nu med i marknadsföringsutskottet och har fått en stor inblick i hur vi 
arbetar med att synas och engagera studenter. Jag vill ta ett större ansvar för att driva det 
framåt. Jag vill vara med och stärka Karlekon som studentförening. Är dessutom en person 
som gillar att ta ansvar, planera och strukturera vilket krävs för posten. 
 
Som vice ordförande för marknadsföringen ser jag en möjlighet att bland annat bidra med 
idéer och struktur så att Karlekons marknadsföring både är engagerande och effektiv. Det är 
även en möjlighet för mig att utvecklas, både individuellt och i grupp.  
 
Jag vill även stötta och inspirera utskottets medlemmar där vi tillsammans kan arbeta mot 
gemensamma mål och samarbeta på olika sätt. Karlekon ska fortsätta vara en stark och 
uppskattad del av studentlivet och ska fortsätta utvecklas. 
 
 
 
Sigrid Wallberg 
 
Jag söker rollen som vice ordförande för marknadsförings utskottet eftersom jag ser det här 
som en fantastisk möjlighet att fortsätta utvecklas, bidra med min kreativitet och engagemang 
samt använda mina sociala styrkor. Jag älskar att samarbeta i grupp och har samlat på mig 
mycket erfarenhet av det, både genom mitt UF-företag, och genom mitt arbete i sexmästeriet 
och marknadsföringsutskottet. Där har jag lärt mig massor om både marknadsföring och 
lagarbete, vilket jag tror kan vara en stor tillgång för styrelsen. 
 
Utöver det är jag en omtänksam person och en bra lyssnare, något jag tror bidrar till en 
inkluderande och välkomnande atmosfär – både inom styrelsen och för alla studenter. Att få 
möjligheten att vara med och påverka Karlekons styrelse i en sådan roll känns otroligt 
givande och verkligen som något jag hade tyckt varit superkul! 
 
 
 
Larissa Al Thib 
 
Jag har blivit nominerad till rollen som Vice Ordförande för Marknadsföring och söker denna 
post eftersom jag har ett stort engagemang för föreningens utveckling och ser en stor 
potential i att vidareutveckla dess marknadsföring. 
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Med ett starkt engagemang för KarlEkon och erfarenhet som marknadsföringsansvarig för 
C.A.P.S har jag arbetat strategiskt med sociala medier, skapat och spridit 
marknadsföringsmaterial samt drivit engagemang bland medlemmarna. Jag trivs i sociala 
sammanhang och har en kommunikativ förmåga som gör att jag gärna tar initiativ och syns 
utåt. Dessa är egenskaper som jag anser är avgörande för rollen. 
 
Då jag tidigare inte har varit med i KarlEkons styrelse ser jag detta som ett naturligt nästa 
steg där jag kan bidra med nya idéer, kreativitet och ett strategiskt tänkande. Jag är en 
strukturerad och initiativrik person som trivs med att driva projekt framåt och skapa 
marknadsföring som når ut och gör skillnad. Min förmåga att tänka både innovativt och 
kreativt gör att jag kan säkerställa en genomtänkt och professionellt utformad kommunikation 
som stärker KarlEkons varumärke och engagerar både nuvarande och potentiella medlemmar. 
 
Jag är redo att ta mig an detta ansvar och ser fram emot att utveckla KarlEkons 
marknadsföring tillsammans med styrelsen! 
 
 
Valberedningens nominering till posten Vice Ordförande för 
Marknadsföringsutskottet: 
Valberedningen väljer att nominera Sigrid Wallberg till posten Vice Ordförande för 
Marknadsföringsutskottet. Sigrid har genom sitt engagemang i både marknadsföringsutskottet 
och sexmästeriet visat en stor passion för kreativt arbete och lagarbete. Sigrid är en person 
som kan främja ett inkluderande och inspirerande arbetsklimat inom styrelsen. Hennes 
omtänksamhet och lyhördhet gör att hon inte bara tar in andras idéer utan också arbetar aktivt 
för att lyfta och stärka dem.  

7 



Valberedningens nomineringar 
Vårstämma 2025 

Vice Ordförande för föreningens lokal och dess 
verksamhet (C.A.P.S) 
Elias Thored 
 
Jag är mycket intresserad över att få chansen att vara med och driva Caps och testa på att 
skapa event och öka samarbetet mellan olika föreningar. Ser det som en jättechans att få vara 
med och ta ansvar över utvecklingen på Caps och utforska vad jag kan göra för 
verksamheten. 
 
 
Johanna Strandberg 
 
Eftersom jag gick på nu med bara en halv termin kvar på mandatperioden känner jag att jag 
vill avsluta de jag påbörjat och få göra rollen "på riktigt". Jag har redan fått en god insikt i 
vad som krävs för rollen och tror att jag kan bidra till att få ut det mesta av vår student-pub 
som möjligt. Jag tycker även att det är väldigt roligt och sätter gärna av den tid det krävs. I 
vissa perioder kommer det att vara mer och vissa minder och när det är mycket är det viktigt 
att kunna ta hjälp av utskottet och där tycker jag att jag redan fått en bra relation med dom i 
utskottet samt då ett gott samarbete.  
 
 
 
Valberedningens nominering till posten Vice Ordförande för C.A.P.S: 
Valberedningen väljer att nominera Johanna Strandberg till posten Vice Ordförande för 
CAPS. Johanna har redan visat stort engagemang i rollen under den tid hon varit aktiv och 
vill nu ta sig an uppdraget fullt ut. Genom sin erfarenhet inom C.A.P.S utskott har hon fått en 
god förståelse för vad som krävs och ser möjligheter att vidareutveckla och optimera 
verksamheten. Johanna har visat att hon är en dedikerad och ansvarstagande person som är 
villig att lägga ner den tid och det arbete som krävs för att driva CAPS framåt. Hon har också 
byggt upp ett starkt samarbete med utskottets medlemmar och förstår vikten av att kunna 
delegera och samarbeta under mer intensiva perioder. 
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Valberedningens nomineringar 
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Valberedning 
Inga inkomna ansökningar 
 
 
Valberedningens nominering till posterna Valberedning: 
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